

REFERAT HBU

Dato: 25.06.2018 kl.2100

Form: Skype

Tilstede: Heidi, Terje, Rolf, Berit, Rita, Anne

Ikke møtt:

Referent: Rita

Nr	Agenda	Ansvar
1	Referat fra forrige møte godkjent uten anmerkninger	
2	Schäferhunduka Sølen 2019 I år er det 39 påmeldte og 1 observatør. Spørsmål om å booke til neste år (Ronny Vestli). Beskjed fra NKK om at RSP/RRP er foreslått at går ut fra 01.01.2019. Skal vi finne på noe nytt til neste års samling? Det er foreslått noe nytt, men det er ikke kommet noe konkret ut av dette enda. Vi booker til neste år. Mulig vi kjører på med Ferdseksprøveinstruktør igjen til neste år. Stilles spørsmål om det skal arrangeres prøver siste helga.	
3	Figurantkurset gjennomgang/økonomi Forslag om å kjøre figurantsamlinga på Sølen på sommeren. Forslag om å dele landet inn i soner – vil det fungere bedre? Det ble ikke tatt noen avgjørelse på dette. Ønske om å få fast pris fra instruktører – som inkluderer kurs, overnatting og reise. Da blir det forutsigbart.	Rolf
4	NM i LP Praktiske avklaringer rundt oppgaver til NM i LP. Forslag om start kl 13.00. Det er ikke forelagt noe kart over plassen enda – avventes til HS-møtet.	Anne
5	IPO NM/SL Dommere i boks (Petter Rohde fra Tyskland, Gunnar Olsen i gruppe A). Figuranter: Thomas ok – Zarif i reserve, og det jobbes med en fra Sverige (Styrch). Hotell skal bestilles til de som kommer fra utlandet. Påmelding via Caniva.	Berit
6	SPH NM Møte mellom KG RIK, HBU og avd Fredrikstad neste uke.	Terje
7	Søknad om sponing fra deltakere mesterskap Kommet inn søknad om støtte til SPH VM og WSUV. Klubben har bestemt at deltakere selv må skaffe seg sponsorer. Berit tar kontakt med Kristin slik at de får svar.	Berit
8	Eventuelt	
9		
10	Saker til oppfølging: RRP/RSP/IPO: endringer generelt fra 01.01.2019	
11		
	Neste møte: 09.08. 2018 på Skype	